
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 1/9/52 på Stadion, 
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Hälsade ordf. välkommen till höstarbetet och öppnade samman
trädet.

§ 2. Ordf. meddelade, att skidsektionen kallats att sända representan
ter för dels de aktiva dels ledare till ett möte med ÖS senare 
på dagen.

§ 3. Beslöts att Överstyrelsens sammanträden i fortsättningen skulle
hållas varje måndag mellan kl. 18-20.

§ 4. Från ÖS-sammanträdet den 9/6/52 föredrogs protokoll, vilket god
kändes i befintligt skick.

§ 5. Ordf. föredrog två skrivelser från Svenska Boxningsförbundet,
den ena med uppgift om att medlemmen av DIF:s boxningssektion, 
Sven Holmberg, avstängts från all befattning med boxningssporten, 
den andra med vissa krav på ekonomisk ersättning från DIF:s sida 
för en tävling i Oslo. Den senare skrivelsen bordlades. I fråga 
om förbundets beslut att avstänga Sven Holmberg beslöts att 
tillskriva förbundet med meddelande att DIF ej kunde acceptera 
ett sådant beslut med mindre att motivering för åtgärden del
gavs DIF.

§ 6. Uppdrogs åt Hellborg att vidta åtgärder för ett överklagande av
skattemyndigheternas beslut att ej medgiva skatterestitution 
på därom gjord framställan från skid- och brottningssektionerna.

§ 7. För start i handbollsserierna accepterades A-, B- och juniorlag
som kvalificerade från DIF.

§ 8. Rinman meddelade att följande dagar sökts för vinterns skid
tävlingar:

11/1/52 Skansenloppet
18/1 alternativt 15/2 Hammarbybacken

§ 9. Diskuterades olika skidangelägenheter och beslöts i fråga om
den alltjämt uteblivna rapporten från generalsekr. H. Wising 
för SM-arrangemanget 1951 att lämplig styrelseledamot skulle 
ges i uppdrag att hos W. avhämta handlingarna i vilket skick 
dessa än befunne sig.

§ 10. Övergicks till sammanträde med skidsektionen, som representera
des av bl.a. Kemmlert, Nirling, Netzell, Löfgren, Lindgren, 
Hännix. Efter en kort diskussion konstaterades att ingen av 
dessa var beredd att åta sig något uppdrag i en ny styrelse 
förrän resultatet av utredningskommitténs uppdrag låg på bor
det. Efter kontakt med kommittéledamoten H. Garpe meddelades 
att kommitténs arbete beräknades vara slutfört inom en månad. 
I väntan härpå beslöts att inte ytterligare diskutera namn
frågor i samband med den nya styrelsen.

§ 11. Nirling meddelade att skidgymnastiken var klar att starta på
samma lokal som tidigare. Ett träningsläger i Funäsdalen före
slogs av Sven Larson. Beslöts undersöka möjligheterna både här 
och i Sollefteå och ev. i Tyskland. Hännix rekommenderade byg
gandet av en ny skidbacke för 40-metershopp för yngre åkare och 
trodde att Idrottsstyrelsen kunde intresseras för saken. Be
slöts att Överstyrelsen skulle undersöka avloppsfrågan för 
planet i Hammarbybacken. Beslöts att Idrottsstyrelsen skulle 
kontaktas för erhållande av en värmestuga och lyse i lilla 
skidbacken samt för engagerande av en instruktör. Beslöts
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att hos vederbörlig myndighet ansöka om medel för impregnering 
av Hammarbybacken och för inköp av skidor för ungdomen.

§ 12. Avslutades sammanträdet med skidrepresentanterna.

§ 13. Ordf. tackade redaktören för DIF:s 60-årsskrift för hans arbete 
och meddelade att distributionen inte skötts av sektionerna 
på lämpligaste sätt.

§ 14. Avslutades sammanträdet.


